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Z A P I S N I K 

s 253. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 28. listopada 2016. godine 

u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

 

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Đulio Jusufi, 

voditelj Odsjeka za proračun i financije, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice 

Delnice, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka  za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i 

promet, Iva Žagar, djelatnica „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Tihana Ljubojević, pedagogica u Dječjem 

vrtiću „Hlojkica“ Delnice, Davorin Klobučar, djelatnik GSC Delnice, Dražen Rački, djelatnik JVP 

Delnice, Tomislav Mrle, voditelj  Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i 

uprave i Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: Katarina Mihelčić, Zvezdana Jerković umjesto koje sjednici prisustvuje 

Tihana Ljubojević, Petar Hrg, Mirna Janeš, Alen Udovič umjesto kojeg sjednici prisustvuje Davorin 

Klobučar, Dragan Abramović umjesto kojeg sjednici prisustvuje Dražen Rački. 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

IVA ŽAGAR 

- Prodaja cvijeća za Dan Svih svetih je u tijeku, vršile su se pripreme u smislu izmjere mjesta i 

izmjene cjenika. 

- Uređenje groblja privodi se kraju u smislu orezivanja čempresa i čišćenja, danas se sadi cvijeće. 

Organizirana su dežurstva kroz dane blagdana. Rasvjeta na groblju bit će na sam Dan Svih svetih 

dok bude bilo ljudi, druge dane do 20 sati. 

- Čišćenje lišća s prometnica i šahti. 

- Održavanje čistoće zelenih površina i cesta. 

- Odvezeno je smeće s lokacije pokraj Šumarije. 

- Podnesen je izvještaj inspekciji zaštite od požara. Zatraženo je produljenje roka vezano uz 

izvedbu hidrantske mreže. S projektantima je napravljen uviđaj, mora se ići na iskope, u tom 

smislu rade se projekt i troškovnik. 

- Radilo se po pitanju adventa, sakupljanje ponuda, pregled materijala, popravci. 

- Gordana Piskač podsjeća na odredbe Zakona o socijalnoj skrbi prema kojoj su korisnici 

socijalne pomoći dužni odraditi javne radove do 8 dana te ih se može angažirati na čišćenju 

lišća.   

 

TIHANA LJUBOJEVIĆ 

- U Vrtiću se obrađuju teme jeseni i plodova prirode, noć vještica te natječaj za najljepše 

izrezbarenu bundevu. 

- Uvid u rad Odgojne skupine „Bubamarci“. 

- Individualni razgovori s roditeljima, posebno s predškolcima. 



- Počela je raditi medicinska sestra, uspostavila je kontakt s pedijatricom, ima neke ovlasti koje 

mi nemamo. 

- Akademija atletskih vještina. 

- Održana je sjednica Odgojiteljskog vijeća. 

- Odgojiteljice su sudjelovale na stručnom skupu u Čavlima na temu „Važnost tjelesnih aktivnosti 

u radu s djecom“. 

- Prodaja kalendara. 

- Za vrijeme blagdana Vrtić će raditi u ponedjeljak u 3 skupine. 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Bilo je nekoliko intervencija: povlačenje kamiona iz blata, skidanje dijela gromobrana u Ulici 

A. G. Matoša 1, požar dimnjaka u Supilovoj 317, prometna nesreća na cesti Tršće- Čabar gdje 

je osoba ostala stisnuta u autu, požar kotača na autocisterni na cesti iznad Lokava (na 

Vidikovcu). 

- U tijeku je reparacija freze za snijeg, izmjena ulja na maloj hidraulici za tehničke intervencije, 

uređenje skladišta, čišćenje dvorišta. 

- Dan tehnike, izrada statistike intervencija. 

 

DAVORIN KLOBUČAR 

- Konzultativni sastanak s direktorima TZ gradova i općina Gorskog kotara i ugostitelja na kojem 

je istaknuta potreba zajedničkog programa kroz kojeg bi se privuklo što više ljudi u Delnice. 

Smještajni kapaciteti i ugostiteljska ponuda bitan su čimbenik na tom planu.  

- Pripreme za zimsku sezonu. 

- U prosincu će se organizirati Škola klizanja i Boksačka noć. 

- Jučer je prisustvovao platformi po pitanju Roma koja se održala u Crikvenici, smatra da je bilo 

konstruktivno i važno. Istaknut je bio problem Grada Delnica i Broda na Kupi gdje je zapravo  

najveći nered po pitanju Roma. Zakazan je sastanak za 17. 11. kako i na koji način dalje. 

 

GORDANA PISKAČ 

- DPU Centar – obavljen je razgovor s planerom, dostavljeni su podaci, počeli su dolaziti posebni 

uvjeti od javno pravnih tijela, obavljen je razgovor sa zainteresiranom stranom vezano uz 

formiranje okućnice.  

- PPU – proces je gotov, planovi su dostavljeni svima kojima je trebalo. 

- Sastanak sa stanarima Radničke 6 Lučice morao je biti odgođen jer im nije na vrijeme došao 

poziv iako je upućen još 19. listopada. Kontaktirali smo Hrvatske pošte gdje su rekli da dva puta 

tjedno nose poštu za naselje Lučice što očito nije točno. Telefonski smo zakazali novi sastanak. 

S obzirom na to da ovo nije prvi slučaj kašnjenja dostave naše pošte gradonačelnik je zatražio 

da se od Hrvatske pošte zatraži povrat poštarine za pozive koje nisu dostavili na vrijeme. 

- Izrađena je tablica katastra vodova Hrvatskog telekoma, poslana im je zajedno s prijedlogom 

aneksa ugovora. Radi se o povećanju od 50 % što novčano iznosi cca 40.000 više sredstava. 

- Ugovori za sufinanciranje radova na platou pokraj Osnovne škole i prometnici uz Dom zdravlja 

su dobiveni, slijedi zahtjev za transfer sredstava. 

- Postupanje po zapisniku MO Crni Lug gdje su istaknuta pitanja i problem tog područja, a 

uglavnom se odnose na nadležnosti Komunalca (proslijeđena su im pitanja). S Vatrogascima 

smo došli do saznanja da su 3 od 13 hidranta neispravna. Prigovor je bio i na prometnu 

signalizaciju na državnoj cesti koji je proslijeđen Hrvatskim cestama. Također navode da smo 

premalo sredstava uložili u njihov MO, traže podatak o dobivenom šumskom doprinosu s 

područja Crnog Luga.  

- Dostava podataka Zavodu za javo zdravstvo vezano za lokacije izvorišta odnosno katastarske 

čestice.  

- Dogovor s projektantom oko hidrantske mreže u Radničkom domu. Osnovni problem zašto nije 

u funkciji je taj što vanjski vodovod nije imao dostatnog dotoka vode. Dobili smo informaciju 

od Komunalca da je moguć priključak na hidrantsku mrežu između Sajmišne i Amerikanske 

ulice na zelenoj površini. Druga varijanta je da se spremnici napune dovoljnom količinom vode, 

ali tada nam treba crpna stanica za koju nema dovoljno prostora u kotlovnici. U proračunu je 



predviđen iznos od 50.000 kuna za tu namjenu. Gradonačelnik je zatražio da se stvar sagleda s 

aspekta formalno pravnih uvjeta. Također, prema procjeni ugroženosti od požara, što je JVP 

bliže opasnost i ugroza je manja. JVP bi u slučaju potrebe za pola minute bio kod Radničkog 

doma. Pročelnica će u tom smislu razgovarati s protupožarcem i nadležnom osobom u MUP-u. 

- U tijeku je izrada Strategije upravljanja imovinom, nakon toga treba donijeti program i napraviti 

registar imovine i program upravljanja nekretninama za iduću godinu za što je potreban 

program.  

- Aktivnosti vezane uz procjenu štete od elementarne nepogode (potkornjak). Traže imenovanje 

člana Operativnog tima i njegovog zamjenika. 

- Za izradu projektne dokumentacije za preseljenje zbornice OŠ u potkrovlje za sada nema 

potrebnih sredstava. 

 

TOMISLAV MRLE 

- Popunjavanje ankete o vrednovanju nacionalne strategije. 

- Zamolbe za sufinanciranja. 

- Prikupljanje i kontrola podataka za isplatu sredstava za ogrjev. 

- Prikupljanje podataka po zahtjevu Sektora kriminalističke policije. 

- Izrada rješenja nakon sjednice Socijalnog vijeća. 

- Službene novine Grada Delnica poslane su u Nacionalnu i sveučilišnu knjižnicu. 

- Rješavanje imovinsko pravnih poslova za garaže u Frankopanskoj ulici. 

- Brisanje tereta prava građenja zemljišta kod Setinga. 

- Izrada zapisnika i odluke o odabiru najpovoljnije ponude na natječaj za zemljište u PZ Kendar. 

- Nakon 4 mjeseca čekanja u ponedjeljak je sa stručnim osposobljavanjem započelo 6 osoba. 

Svaki puta sve se više traži, sada moraju voditi dnevnik uz nadzor mentora. 

- Izvršena je provjera s mjesnim odborima u svezi sazivanja zbora građana. 

- Odrađeno je nekoliko ovjera radnih vremena u ugostiteljstvu. 

- Sukladno prijedlogu procjene u pripremi su akti koji se odnose na zabranu pušenja i testiranju 

na opojna sredstva Poduzete su i organizirane aktivnosti radi uklanjanja potencijalnih opasnosti.  

- Aktivnosti pisarnice. 

- Na inicijativu zamjenice pokrenuta je suradnja stručnih službi JLS Gorskog kotara. 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Pri kraju izrade je Proračuna za 2017., te projekcije za 2018. i 2019. godinu. Pripremaju se i 

popratni programi, obrazloženja, priprema za savjetovanje sa zainteresiranom javnošću, izrada 

Proračuna u malom i slično. 

- Priprema za izdavanje ovrha. 

- Obavljena je isplata sredstava za ogrjev. 

- U tijeku je izmjena Pravilnika o provedbi postupka bagatelne nabave. 

- Isplate sredstava za troškove stanovanja i hitne intervencije, obračun naknade za MO Crni Lug, 

Turke i Brod na Kupi. 

- Dostava dokumentacije povjerenstvu za odlučivanje o sukobu interesa. 

- Dostava podataka Kriminalističkoj policiji po jednom predmetu. 

- Odgovor za donaciju Specijalnoj postrojbi „Ajkule“. 

- Knjiženje „Erste stanova“, izračun za jednokratnu otplatu. 

- Dokumentacija o gubitku sredstava zbog izmjena Zakona o financiranju JLS. 

- Aktivnosti vezane uz prijavu Lovačke ulice na natječaj za EU sredstva te prisustvovanje 

radionici na tu temu. 

- Suradnja s Občinom Kočevje vezano uz INTEREG. 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Traje „Mjesec knjige“, puno je ljudi u Knjižnici, prvašići OŠ Ivana Gorana Kovačića besplatno 

su učlanjeni, dobili su iskaznice i sa njima je održana radionica. Danas se održava i nacionalni 

kviz za poticanje čitanja. 

- Pripreme za novi računalni program. 

- Kontrola zbirki narodne književnosti. 



- Razgovor s gospođom Črnjar iz Matične službe. 

- Dogovor s OŠ, vrtićem i Društvom „Naša djeca“ oko radionica za advent. 

- Plakati i najava za gostovanje Brune Šimleše su vani. 

- Dogovor s gospodinom Janešom oko susreta Matice Čabar i Delnice. 

- Aktivnosti vezane uz početak rada radionice kreativnog pisanja. 

- Odrađena je pričaonica priča i kreativna radionica. 

- Zatražena je ponuda za nabavu peći na pelete, za radove i potrebni materijal. Dimnjačari su 

danas izvadili 14 kanti čađe, potrebno je promijeniti vrata na tavanu, općenito je zgrada potpuno 

zapuštena.  

- Što se tiče spajanja na fekalnu kanalizaciju dobiven je predračun na iznos od 30.000 kuna. Na 

Grad se odnosi 1/3. Grad mjesečno plaća iznos od 336 kuna za pričuvu.  Gradonačelnik smatra 

da treba zatražiti godišnje izvješće o prikupljenim i utrošenim sredstvima od upravitelja zgrade. 

Također, fakturu dimnjačara treba dostaviti upravitelju zgrade. Postoji i mogućnost promjene 

upravitelja te predlaže da Knjižnica inicira sastanak na kojem bi se raspravilo pitanje kvalitete 

upravljanja zgradom. 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Obiđen teren s izvođačem radova za rekonstrukciju Trga 138 brigade HV, Prolaza HŠ i dijela 

Ulice A. Starčevića. Pregledane su lokacije i dogovoren način izvedbe. Još se čeka suglasnost 

na prometno rješenje od Hrvatskih cesta. Radovi bi trajali oko 2 tjedna jer treba izmijeniti šahte, 

izvršiti zamjenu temeljnog tla na mjestima gdje je asfalt značajnije popucao. Izvođač je ozbiljan 

i ima svu potrebnu mehanizaciju. 

- Aktivnosti vezane uz radove na cesti oko Doma zdravlja gdje se stavlja završni sloj asfalta 

nakon čega se dogovara signalizacija. Asfaltiranje platoa kraj OŠ trebalo bi započeti početkom 

idućeg tjedna. 

- Obilazak terena i dogovor popravka pristupne ceste prema „Šerif grupi“ u Malom Selu. Cesta 

je preopterećena sa njihovim kamionima ali je i potpuno izderana.  

- Prisustvovanje savjetovanju u Rijeci vezano uz prijavu na Mjeru 7.2.2. (Lovačka ulica). Krajnji 

rok za prijavu je 23. 12. i do tada je potrebno pripremiti sve materijale za Gradsko vijeće, te 

kompletirati dokumentaciju. Jedan od najvažnijih kriterija odlučivanja je indeks razvijenosti 

koji nama ne ide u prilog. 

- Napravljen je popis neregistriranih automobila i auto olupina, napravljeni su zapisnici i poslana 

rješenja. 

- Prometno redarstvo izdalo je nekoliko opomena i naplatilo kazne za prekršaje. 

- Aktivnosti vezane uz Strategiju upravljanja imovinom. 

- Izrađeno je izvješće za proljetni sajam. 

- Izrada Ugovora za zakup poslovnog prostora u Brodu na Kupi. 

- Izdavanje rješenja za naknade za nezakonito izgrađene zgrade te za komunalni doprinos. 

- Usklađivanje podataka s HT. 

- Izrađeno je završno izvješće za energetsku učinkovitost Dječjeg vrtića i dostavljeno Fondu za 

zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost. 

- Obilaskom terena ponovo je evidentirano da je okrenut znak na cesti prema Razlogama. Znakovi 

se često okreću da se ne vide ili se jednostavno maknu i bace. Policija bi trebala istražiti tko to 

radi.  

- Sudjelovanje u izradi Proračuna za 2017. godinu vezano za Odsjek za komunalne poslove. 

- Aktivnosti vezane uz nogometno igralište. Za srijedu je dogovoren sastanak s geometrom, a 

potrebno je i pripremiti odluku o ukidanju dijela javnog dobra. 

- Otvaranje ponuda za prodaju zemljišta u PZ Kendar. 

 

 

Dovršeno u 9,05 

 

 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur. 


